
Referat af bestyrelsesmøde 6. februar 2025 

 

Til stede: Rebecca Nielsen (nr. 10), Niels Koch (nr. 27), Henrik Dahlberg (nr. 25), Lene Guldberg Nielsen (nr 

29), Flemming Jørgensen (nr. 48) 

Dagsorden 

1. Opfølgninger fra seneste møde 

a. Molokkerne: vi har fået skriftlig besked om, at en molok for både pap og papir ikke er mulig. 

Vi kan med andre ord ikke ændre på kategorierne for molokkerne og derved skabe mere 

plads til plast. Vi afslutter derfor sagen om molokkerne for nu og ser tiden an, som også 

blev aftalt ved bestyrelsesmødet 12. december 2024. Ved service af molokkerne er der 

fjernet en masse plast under plastsækken, så der nu er mere plads i denne.  

b. Status for vinduesprojektet: Vi har ikke hørt tilbage fra kommunen, selvom vi henvendte os 

til dem på ny om dette i december.  

c. Hjemmesiden er nu opdateret, inkl opdateret mailliste og adgang til dokumenter. 

2. Grundet øget omkostninger på molokker og saltning (samt generelle prisstigninger) bliver 

kontingentet formentlig foreslået øget 500-1000 kroner mere årligt fra 2026. Det vil blive omtalt til 

generalforsamlingen under kassererens beretning. 

3. Lygtepæle i grundejerforeningens ulige ende: En del har ikke været tændt i de mørke timer. Henrik 

(nr. 25) har været i kontakt med Albertslund Forsyning, som er i gang med at udbedre det. 

4. Generalforsamling 6. marts 2025 - formalia 

a. Flemming har booket lokale. Det bliver på Herstedøster Skole, Musisk Rum Nord, kl. 19.00. 

b. Rebecca (nr. 10) sender dagsorden og bilag (budget og årsberetning) ud til 

grundejerforeningens medlemmer senest tre uger før (dvs. senest 13. februar), hvori det 

fremgår, at medlemmerne kan meddele indslag til formanden senest 20. februar jvf. 

foreningens vedtægter. 

5. Generalforsamling – dagsorden 

a. Formandens beretning godkendes af bestyrelsen 

b. Budget for det kommende år godkendes af bestyrelsen 

c. Regnskab for det sidste år godkendes af bestyrelsen 

d. På valg er 

i. Niels, som kun blev valgt for ét år sidst – genopstiller for to år 

ii. Lene, som er suppleant, ønsker at træde ud af bestyrelsen 

iii. Flemming – genopstiller 

iv. Henrik – genopstiller 

v. Revisor. Leif genopstiller 

vi. Revisor-suppleant. Søren genopstiller 

6. Næste bestyrelsesmøde: Mandag d. 24. februar kl 19.00 hos Rebecca (10). Her gennemgås 

eventuelle øvrige indslag, såfremt formanden har fået nogle i hænde. Eventuelle øvrige punkter til 

den oprindelige dagsorden vil blive sendt ud til grundejerforeningens medlemmer senest 1 uge før 

jvf vedtægterne.  


